



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: GENERAL INVESTMENT Date: 10-05-2021 10:32:24 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات العامة التاريخ: 10-05-2021 10:32:24 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
GENERAL INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:	تعلم شركة الاستثمارات العامة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 10-05-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 10-05-2021
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
The difference is evaluating financial investments in the Amman Financial Market (non-quoted companies - Jordan Joint Investments Company) was evaluated in the 2019 financial statement. As a result, the 2020 FS were received late (at the end of February 2), and the comprehensive income was adjusted based on the latest evaluation.	سبب الفرق هو ان عملية تقييم الاستثمارات المالية في سوق عمان المالي (شركات غير متداولة - شركة الأردنية للاستثمارات المشتركة) تمت على ميزانيات 2019. تم استلام ميزانيات 2020 متأخرًا (في نهاية شهر 2) وتم تعديل الدخل الشامل بناءً على اخر تقييم.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Atallah Riyad Atallah Al Baqain Position: Finance manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Atallah Riyad Atallah Al Baqain المنصب: مدير مالي